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\\\    Sport  
– Znicz rozbity s. 6

\\\    Raszyn – Linia R1  
na trasie s. 3

\\\    Pruszków – Dominik 
Wania Trio s. 4

\\\    Powiat Pruszkowski 
–  Patriotyzm wśród 
najmłodszych s. 2
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Lodowisko w połowie grudnia
\\\ PRUSZKÓW

Pruszkowski magistrat 
rozpoczął działania związane 
z dostawą oraz obsługą 
lodowiska, które w tym roku 
ma pojawić się przy ulicy 
Sienkiewicza. Uruchomienie 
ślizgawki planowane jest  
w połowie grudnia.             

P owoli myślimy o świętach i prezen- 
tach, ale zima to również czas licz-

nych atrakcji. Jazda na nartach, sankach 
czy łyżwach – propozycji jest sporo. Zi-
mą na nudę nie będzie miejsca. Miesz-
kańcy będą mogli korzystać z lodowi-
ska, które pojawi się w nowej lokalizacji. W zeszłym roku lodowisko mieściło się przy ul. Jasnej
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\\\ POWIAT PRUSZKOWSKI

11 listopada świętowaliśmy 
obchody 101. rocznicy 
odzyskania niepodległości. 
Śpiewaliśmy hymn, 
uczestniczyliśmy  
w uroczystościach, 
przypinaliśmy sobie kotyliony. 
o Święcie niepodległości 
pamiętali również najmłodsi.            

D zieci i młodzież poznają historię 
Polski i pielęgnują patriotyzm. 11 

listopada był doskonałą okazją, aby mo-
gli pokazać swoją miłość i przywiązanie 
do barw narodowych. nie da się ukryć, 
że dla dzieci przygotowywanie koty-
lionów i flag to spora frajda. w wielu 
placówkach z okazji rocznicy zorganizo-
wano uroczyste akademie, np. w przed-
szkolu nr 10 w Pruszkowie odbyło się 
przedstawienie „11 listopada w pamięci 
przedszkolaków”. 

8 listopada w wielu szkołach dzie-
ci i młodzież przyszły ubrane na ga-
lowo, aby oddać cześć i uhonorować 
zbliżające się uroczystości. Programy 
artystyczne, podkreślanie istoty 11 li-
stopada oraz śpiewanie hymnu. wiele 

placówek włączyło się w akcję „Szkoła 
do hymnu” i uczniowie wraz z nauczy-
cielami zaśpiewali cztery zwrotki Ma-
zurka Dąbrowskiego.

niezwykle ważne jest, aby od naj-
młodszych lat przekazywać dzieciom 
wiedzę na temat pochodzenia i tożsa-
mości. takie akcje jak „Szkoła do hym-
nu” czy szkolne obchody 11 listopada 
to cenne lekcje. 

w 101. rocznicę obchodów odzy-
skania niepodległości wielu z nas wzięło 
udział w lokalnych uroczystościach. nie 
brakowało koncertów pieśni patriotycz-
nych i wydarzeń artystycznych m.in. Sa-
lon Poezji k40 w Pruszkowie. Z kolei w 
komorowie 101 par tańczyło poloneza.

Artur Szpuda

Patriotyzm wśród
najmłodszych

Przedstawienie w pruszkowskim przedszkolu nr 10
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niezwykle ważne jest, 
aby od najmłodszych  

lat przekazywać 
dzieciom wiedzę  

na temat pochodzenia  
i tożsamości

\\\ PIASTÓW

efekty kolejnych inwestycji 
drogowych w Piastowie są 
widoczne. nową jakość  
zyskały m.in. ulice Fałata, 
Przerwy-tetmajera i Skargi.        

S tan nawierzchni ulic stanowi jeden 
z głównych powodów nerwów i 

narzekań kierowców. Samorządy zdają 

sobie sprawę ze znaczenia jakości dróg, 
dlatego też podejmują działania na rzecz 
ich poprawy. władze Piastowa za jeden 
z kluczowych celów uznały konieczność 
modernizacji ulic. w ostatnim czasie 
metamorfozę przeszły ulice J. Fałata i 
k. Przerwy-tetmajera. Pierwsza utwar-
dzona była płytami betonowymi, druga 
zaś posiadała nawierzchnię bitumiczną. 
w ramach inwestycji na obu pojawiła 
się kostka, zajęto się również kwestią 

odwodnienia. na końcu ul. Fałata, przy 
Szkole Podstawowej nr 1, wykonano 
parking. koszt przedsięwzięcia to po-
nad 1,2 mln zł.  

remontu wymagała również ul. P. 
Skargi. nawierzchnia drogi oraz chod-
nik pozostawiały wiele do życzenia. w 
związku z tym na odcinku od ul. halle-
ra do al. krakowskiej przeprowadzo-
no gruntowną modernizację. wylano 
asfalt, ułożono z kostki brukowej nowe 
krawężniki, chodnik oraz nawierzchnie 
wjazdów na posesje. na ten cel przezna-
czono blisko 280 tys. zł.

31 października wprowadzono 
wykonawcę na teren przebudowy ul. J. 
Sułkowskiego. Modernizacja będzie rea-
lizowana na odcinku od ul. Żbikowskie-
go do ul. Bohaterów wolności. Sprawa 
remontu Sułkowskiego obecna była w 
dyskusji od dłuższego czasu, ale na roz-
mowach się kończyło. tegoroczna jesień 
okazała się przełomowa. Miasto otrzy-
mało 70% dofinansowania z Funduszu 
Dróg Samorządowych na moderniza-
cję ulicy. we wrześniu przeprowadzo-
no przetarg i teraz pozostaje czekać na 
efekty prac, czyli nową jezdnię, chodniki 
i odwodnienie. warto wspomnieć, że 
koszt zadania to 1,4 mln zł.

Artur Szpuda

Roboty drogowe

Ulica K. Przerwy-Tetmajera
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\\\ BRWINÓW

Mieszkańcy Brwinowa 
tracą nerwy w korkach 
spowodowanych kolejnymi 
remontami. Zajrzeliśmy  
na place budowy, by ocenić 
postępy prac.             

O statnie miesiące w Brwinowie 
upływają pod znakiem korków. 

Mieszkańcy nie szczędzą gorzkich słów 
w kwestii remontu tunelu pod torami 
PkP, z którym wiąże się wprowadze-
nie ruchu wahadłowego. Do tego krew 
psuje im zamknięcie ulic Biskupickiej, 
armii krajowej i Piłsudskiego. kiedy 
roboty dobiegną końca? 

\\\   Rondo już niebawem
Postępy prac przy budowie ronda i 

odcinka ul. Biskupickiej od kościoła św. 
Floriana do ul. Szkolnej są już dobrze 
widoczne. wpuszczono już w ziemię 
kable energetyczne, zainstalowano no-
we oświetlenie. obecnie wykonawca 
kładzie kolejne warstwy asfaltu. Jeśli 
pogoda nie stanie na przeszkodzie, no-
wym rondem pojedziemy już w najbliż-
szy piątek. nie oznacza to jednak zakoń-
czenia prac. Jak informuje burmistrz 
Brwinowa arkadiusz kosiński, odcinek 
chodnika wzdłuż ul. Biskupickiej (przy 
sklepie Dino) będzie mógł powstać 
dopiero w pierwszej połowie grudnia. 
Przesunięcie ma związek z montażem 
nowego transformatora przez Polską 

Grupę energetyczną, który ma się za-
kończyć do końca listopada. 

\\\   Tunel być może też
w trakcie remontu chodnika pod to-

rami, wykonawca natknął się na przykrą 
niespodziankę – w komorze technicznej 
pod chodnikiem odkryto nanosy, jakie 
zgromadziły się tu przez lata funkcjo-
nowania tunelu (więcej na ten temat 
pisaliśmy w wydaniu nr 50 naszego 
tygodnika). Dopiero po wywiezieniu 
mułu, gruzu i śmieci można było przy-
stąpić do dalszych prac. Zakończono 
już większość robót pod powierzchnią 
chodnika. we wspomnianej komorze 
zainstalowano oświetlenie, poprowa-
dzono także sieć oświetlenia ulicznego 
i położono rury monitoringu wizyjnego. 
Dzięki temu ostatniemu będzie można 
spiąć kamery monitoringu miejskiego 
po północnej stronie torów z dyżurka-
mi policji i straży miejskiej. Dodatkowo 
wykonano już odwodnienie rynnowe, 
które ma zapobiegać zalewaniu tunelu. 

aktualny termin oddania tunelu to 
15 listopada, jednak to wariant raczej 
optymistyczny. ruch wahadłowy, któ-
ry miał zniknąć przed dniem wszyst-

kich Świętych, w miniony piątek wciąż 
utrudniał życie kierowcom. Z pew-
nością jednak wykonawca będzie się 
spieszył, ponieważ po przekroczeniu 
terminu będą mu grozić kary umowne. 

\\\   W planach kolejne  
remonty

Burmistrz arkadiusz kosiński zapo-
wiada, że to nie koniec robót. w przy-
szłym roku ma ruszyć budowa chodnika 
wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 719 w 
otrębusach (w rejonie Muzeum Moto-
ryzacji). kontynuowany będzie remont 
ul. Biskupickiej, tym razem od ul. Szkol-
nej do wiaduktu nad autostradą a2. na 
skrzyżowaniu ul. obwodnica i ul. kępiń-
skiej ma stanąć sygnalizacja świetlna. 
Gmina dofinansuje także powiatową 
inwestycję przebudowy drogi 3110w 
w koszajcu. 

wygląda więc na to, że przed nami 
kolejne utrudnienia. – każda z tych in-
westycji jest niezwykle ważna i każda 
likwiduje kolejne niebezpieczne punkty 
na naszych drogach – tłumaczy kosiń-
ski, prosząc mieszkańców o cierpliwość.

Tekst i zdjęcie Karolina Hofman

Remont 
za remontem

Budowa ronda już dobiega końca
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Ślizgawka zostanie zamontowana 
na górnym zewnętrznym parkingu na 
terenie galerii handlowej „nowa Stacja” 
przy ul. Sienkiewicza. Szykuje się dobra 
zabawa, ale i ciekawe widoki. warto 
nadmienić, że w poprzednim roku lodo-
wisko funkcjonowało na terenie Szkoły 
Podstawowej nr 2 przy ul. Jasnej.

obecnie pruszkowski magistrat 
prowadzi postępowanie przetargowe 

na dostawę, montaż, uruchomienie oraz 
demontaż ślizgawki wraz z jej obsługą. 
Powierzchnia lodowiska ma wynosić 
około 600 m2 (szerokość nie większa 
niż 20 mb, zaś długość 29  mb) i będzie 
dostosowana do każdej formy jazdy na 
łyżwach. wykonawca zapewni również 
niezbędne zaplecze w postaci sprzętu 
– udostępni 100 kompletów łyżew, 50 
kasków i 8 pingwinków. Dodatkowo 

operator zadba o pielęgnację tafli i jej 
estetyczny wygląd.

Uruchomienie lodowiska zapla-
nowano na 14 grudnia br. Mieszkańcy 
Pruszkowa będą mogli korzystać ze śliz-
gawki do końca marca 2020 roku, o ile 
pogoda na to pozwoli. Miłośnicy jazdy 
na łyżwach czekają z niecierpliwością 
na start sezonu zimowego. 

Artur Szpuda

Lodowisko w połowie grudnia

\\\ RASZYN

od 4 listopada funkcjonuje 
nowa linia r1, która jeździ 
na trasie Pruszków – 
warszawa (P+r krakowska). 
Za wprowadzenie nowego 
autobusu odpowiada gmina 
raszyn.            

L inia ma znaczenie dla mieszkań-
ców regionu, ponieważ łączy kilka 

gmin i pozwala dojechać do warsza-
wy. 17-kilometrowa trasa autobusu 
prowadzi z Pruszkowa, przez Piastów, 
reguły, Michałowice, raszyn do stolicy. 
–  Dzięki wsparciu Funduszu rozwoju 
Przewozów autobusowych udało nam 
się uruchomić linię r1. Pozwoli ona 
zwiększyć możliwości komunikacyjne 
dla naszych mieszkańców, tworząc do-
godne połączenia do miejsc, w których 
znajdują się instytucje publiczne, urzę-
dy, szkoły czy zakłady pracy – wyjaśnia 
nam Michał kucharski, zastępca wójta 
gminy raszyn.

Pierwszy kurs autobusu r1 odbywa 
się o 5.03 z osiedla Staszica w Prusz-
kowie, zaś z warszawy o 6.14. ostatni 
odpowiednio o 21.03 i 22.14. należy 
podkreślić, że linia jeździ pięć dni w 
tygodniu – od poniedziałku do piątku. 
codziennie odbywa się dziewięć kur-

sów. cena biletu normalnego to 4 zł, zaś 
miesięcznego 80 zł.

Z raszyna do warszawy można 
dostać się kilkoma autobusami. Przez 
teren gminy przejeżdżają linie 703, 706, 
707, 711, 715, 728. Do Pruszkowa moż-
na dostać się autobusem L23 (do końca 
roku), zaś z Janek lub Falent autobus 
L1 dowiezie pasażerów do Piaseczna. 
teraz na mapie komunikacyjnej gminy 
pojawiła się linia r1, zaś samorząd ma 
kolejne plany.

– niejednokrotnie docierały do nas 
głosy mieszkańców, że autobusy ZtM 
nie docierają do wielu rejonów naszej 
gminy, pozbawiając ich połączenia 
m.in. z Urzędem Gminy czy centrum 
medycznym. Dlatego też wójt andrzej 
Zaręba podjął prace nad przygotowa-
niem koncepcji i pozyskaniem środków 
zewnętrznych na stworzenie autobusu 
gminnego – r2, który będzie linią typo-
wo wewnątrzgminną, jeżdżącą przez 
rybie, raszyn, Puchały, wypędy, Janki, 
Laszczki, Falenty Duże, Falenty nowe 
i Podolszyn nowy. na realizację tego 
celu otrzymaliśmy dofinansowanie od 
wojewody mazowieckiego. Jesteśmy 
na etapie planowania infrastruktury 
przystankowej. Mam nadzieję, że nowa 
linia r2 już niedługo ruszy – powiedział  
Michał kucharski.

Artur Szpuda

Linia R1 na trasie
Przystanek w Pruszkowie
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Gratka dla fanów srebrnego 
ekranu – w piątek nastąpi 
otwarcie nowej sali kinowej  
w Grodzisku Mazowieckim.             

n owe kino czeka na miłośników 
dobrego filmu w zabytkowej wil-

li radogoszcz przy ul. Sienkiewicza 
31. – Przybijamy piątkę z historią, aby 
dać wam to, czego najbardziej potrze-
bujecie: kinematografię przez duże k 
– czytamy na stronie kina. nazwa jest 
bowiem nawiązaniem do starego kina 

przy ul. kilińskiego. kino „wolność” 
funkcjonowało od końca lat 60. i za-
mknęło swe podwoje w chwili otwarcia 
nowoczesnej sali w centrum kultury 
przy ul. Spółdzielczej. również histo-
ria samej willi radogoszcz jest gęsto 
przetkana kulturą – po 1945 r. mieściła 
się tu siedziba Stowarzyszenia Miłoś-
ników Sztuki, gdzie prowadzono war-
sztaty plastyczne i muzyczne, działały 
także sekcje teatralne i fotograficzne. 
Z kolei od 1994 r. willa pozostaje pod 
skrzydłami centrum kultury. najpierw 
jako centrum edukacji kulturalnej, zaś 
obecnie jako Galeria etnograficzna, ra-

dogoszcz stanowi integralną część życia 
kulturalnego w Grodzisku. 

czego możemy oczekiwać w kinie 
„wolność”? Z pewnością znajdziemy 
tu studyjny klimat – widownia liczy 
40 miejsc, a na ekranie obejrzymy do-
cenione przez krytyków dzieła spoza 
głównego nurtu. repertuar będzie ogła-
szany w każdy wtorek, a kasa biletowa 
będzie czynna na godzinę przed pierw-
szym seansem. cena biletów jest dość 
atrakcyjna – 15 zł. kino docenią również 
ci widzowie, którzy lubią delektować 
się filmem w ciszy i bez dodatkowych 
„atrakcji” – będzie tu obowiązywać cał-
kowity zakaz jedzenia. 

na inaugurację kina „wolność” 
zostanie wyświetlony film „Mój pięk-
ny syn”. oparty na prawdziwej historii 
dramat opowiada historię rodziny, któ-
ra musi zmierzyć się z narkotykowym 
uzależnieniem dorastającego syna. Film 
zebrał entuzjastyczne recenzje, a od-
twarzający główną rolę timothée cha-
lamet otrzymał szereg nominacji, w tym 
do Złotego Globu i brytyjskiej BaFta. 
na ekranie partneruje mu nominowa-
ny do oscara Steve carrell w roli ojca. 
Seans „Mój piękny syn” obejrzymy już 
w najbliższy piątek 15 listopada o 20.00.

Karolina Hofman

Wycieczka do kina „Wolność” 

W nowej sali na widzów czeka 40 wygodnych foteli
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n azwa „movember” jest zbitką an-
gielskich słów moustache (wąsy) 

i november (listopad). na tej samej za-
sadzie narodziła się polska nazwa „wą-

sopad”. akcja jest prosta – w listopadzie 
panowie zapuszczają wąsy, a celem jest 
podnoszenie świadomości na temat 
chorób (w szczególności nowotworów) 
prostaty i jąder. 

w tym roku do akcji zapuszczania 
wąsów dołączyli burmistrzowie Brwi-
nowa – arkadiusz kosiński i jego za-
stępcy Sławomir walendowski i Jerzy 
wysocki. Panowie przez cały listopad 
zapuszczają wąsy i zachęcają mężczyzn 
do badań profilaktycznych. namawiają, 
by wybrać się do lekarza pierwszego 
kontaktu i poprosić o skierowanie na 
badanie poziomu PSa, czyli antygenu 
gruczołu krokowego, będącego mar-
kerem nowotworowym. Badanie PSa 
to prosty test przesiewowy krwi, który 
pozwala szybko i miarodajnie określić 
ryzyko zachorowania.

w ramach akcji Movember prowa-
dzone są bezpłatne badania poziomu 
PSa dla mężczyzn, którzy przekroczy-
li 45 lat. Młodsi panowie z kolei mogą 
skorzystać z nieodpłatnego USG jąder. 
najbliższe bezpłatne badania zaplano-
wano na 23 listopada w centrum han-
dlowym Plac Unii city Shopping oraz 
14-15 grudnia w Pałacu kultury i nauki.

Karolina Hofman

Profilaktyczne wąsy
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Włodarze Brwinowa dają przykład mieszkańcom – zapuszczają wąsy i poddali 
się profilaktycznym badaniom

\\\ BRWINÓW

Listopad jest miesiącem profilaktyki chorób dotykających 
mężczyzn. Szerzeniu świadomości społecznej na ten temat ma 
służyć inicjatywa Movember, zwana w Polsce „wąsopadem”. Do 
akcji dołączyli włodarze Brwinowa.            

R E K L A M A

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ RASZYN

Mieszkańcy gminy raszyn mogą 
skorzystać z dofinansowania 
do unieszkodliwienia odpadów 
azbestowych. wystarczy złożyć 
wniosek w urzędzie.        

S wego czasu azbest był popularnym 
i powszechnie stosowanym pokry-

ciem dachowym. o jego użyciu decydo-
wały przede wszystkim cena, trwałość 
i odporność na wysoką temperaturę 
oraz mróz. w 1998 roku zakończono 

produkcję azbestu w Polsce, a jedno-
cześnie podjęto kroki w celu usuwania 
tych wyrobów. Głównym powodem by-
ło ludzkie zdrowie. włókna azbestowe 
są niezwykle niebezpieczne, ponieważ 
zawierają substancje rakotwórcze. Po-
nadto są przyczyną pylicy azbestowej 
czy też chorób opłucnej. 

Samorządy wspierają działania 
związane z usuwaniem azbestu. Gmi-
na raszyn otrzymała dofinansowanie 
z wojewódzkiego Funduszu ochrony 
Środowiska i Gospodarki wodnej na 
unieszkodliwienie tego typu wyrobów. 

Samorząd zachęca mieszkańców do 
skorzystania z dotacji.  wystarczy zło-
żyć niezbędne dokumenty w Urzędzie 
Gminy, które można uzyskać w pokoju 
numer 15 bądź znaleźć na stronie: ra-
szyn.pl/informator/jak-zalatwic-spra-
we/ochrona-rodowiska-i-gospodarka-
-komunalna/ochrona-srodowiska. Po 
analizie wniosku urzędnicy wydadzą 
decyzję. 

każdy ubiegający się o dopłatę po-
winien przygotować wniosek o dofinan-
sowanie usunięcia wyrobów zawierają-
cych azbest, oświadczenie o posiadaniu 
tytułu prawnego do obiektu budowla-
nego oraz zgodność prac budowlanych 

z przepisami prawa, informację o wy-
robach zawierających azbest, których 
wykorzystanie zostało zakończone.

w razie pytań należy kontaktować 
się z referatem ochrony Środowiska i 
Gospodarki komunalnej pod numerem 
tel. 22 701 79 12.

Artur Szpuda

AKTUALNOŚCI

Usuń azbest

Włókna azbestowe są szkodliwe dla zdrowia

w 1998 roku 
zakończono produkcję 

azbestu w Polsce,  
a jednocześnie podjęto 
kroki w celu usuwania 

tych wyrobów.  
Głównym powodem było 

ludzkie zdrowie

\\\ PRUSZKÓW

Mieszkańcy Pruszkowa 
będą mogli korzystać 
z kolejnego Miejskiego 
Punktu elektroodpadów. 
władze miasta postanowiły 
zlokalizować go przy parkingu 
P+r, obok stacji rowerowej.            

e lektrośmieci niejednokrotnie spra- 
wiają nam problem. nie wiemy, 

gdzie możemy je wyrzucić, aby nie 

stanowiły zagrożenia dla środowiska. 
trzeba przypominać, że nie można ich 
łączyć ze zwykłymi śmieciami. elektro-
odpady zawierają wiele szkodliwych i 
trujących substancji, dlatego też należy 
postępować z nimi odpowiednio. ra-
tunkiem są liczne zbiórki elektroodpa-
dów bądź niewielkie pojemniki na zu-
żyte baterie w urzędach czy budynkach 
użyteczności publicznej.

władze Pruszkowa znalazły inną 
metodę na utylizację elektrośmieci. Z 
pewnością jest to rozwiązanie wygodne 

dla mieszkańców. w mieście zaplano-
wano utworzenie drugiego Miejskiego 
Punktu elektroodpadów, który pojawi 
się po drugiej stronie torów kolejowych, 
przy parkingu P+r, od ul. waryńskie-
go. Bez problemu będzie można tam  
wrzucić zużyte baterie, czujniki, urzą-
dzenia pomiarowe, telefony, płyty cD 

czy też drobny sprzęt gospodarstwa 
domowego.

to kolejny punkt elektroodpadów w 
Pruszkowie. Pierwszy pojawił się kilka 
tygodni temu przy wjeździe na parking 
urzędu miasta przy ul. kraszewskiego. 
Jeśli więc masz w domu elektrośmieci, 
skorzystaj z miejskiego punktu i zadbaj 
o środowisko.

Artur Szpuda

Kolejny punkt na elektrośmieci

W Miejskim Punkcie łatwo pozbędziemy się elektroodpadów
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elektroodpady  
zawierają wiele 

szkodliwych i trujących 
substancji, dlatego też 

należy postępować  
z nimi odpowiednio

\\\ PRUSZKÓW

Muzyczny wieczór w Muzeum 
Starożytnego hutnictwa 
Mazowieckiego w Pruszkowie. 
23 listopada o godz. 19.00 
wystąpi formacja Dominik 
wania trio.        

w yjątkowa propozycja dla miłoś-
ników jazzu. w Muzeum Sta-

rożytnego hutnictwa Mazowieckiego 
zaprezentują się Dominik wania, Max 
Mucha i Dawid Fortuna. Lider zespo-
łu ma za sobą bogate doświadczenie 
muzyczne. Studiował w Bostonie, brał 
udział w wielu kursach mistrzowskich 
muzyki poważnej i jazzu. w 2013 roku 
ukazał się debiutancki album artysty – 

„ravel” z opracowaniem suity „Miroirs” 
Maurice’a ravela. Płyta spotkała się z 
ogromnym uznaniem, czego najlep-
szym dowodem jest Fryderyk 2014 w 
kategoriach Debiut roku i Jazz: album 
roku.

Dominik wania nieustannie wspina 
się na wyżyny i trafia w serca miłośni-
ków muzyki. w 2018 roku został lau-
reatem Fryderyka za album „Unloved” 
kwartetu Macieja obary.

Przegapić koncert takiego artysty to 
grzech. warto więc skorzystać z okazji i 
23 listopada o 19.00 udać się na wieczór 
jazzowy z Dominik wania trio. Bilety w 
cenie 30 zł do nabycia w Muzeum Sta-
rożytnego hutnictwa Mazowieckiego.

Artur Szpuda

Dominik Wania Trio

Wójt Gminy Raszyn oGłasza
w dniach od 26 listopada 2019r. do 06 grudnia 2019 r. postępowanie na wynajem  

przez Gminę Raszyn lokali mieszkalnych od innych właścicieli nieruchomości
Przedmiotem postępowania jest wynajem lokali socjalnych spełniających następujące warunki: 

1. liczba i powierzchnia użytkowa lokali:
      a. 1 lokal – 2 pokoje z kuchnią o powierzchni użytkowej od 35m2 do 45m2,
      b. 1 lokal – 3 pokoje z kuchnią o powierzchni użytkowej od 45 m2 do 55 m2

2. z dostępem do pomieszczenia pomocniczego, instalacji wodno-kanalizacyjnej;
3. będących w dobrym stanie technicznym.

W postępowaniu mogą wziąć udział właściciele nieruchomości, zwani dalej oferentami, którzy 
wynajmą położone na terenie Gminy Raszyn lokale mieszkalne, o których mowa wyżej.
oferta powinna zawierać następujące dane:
1.       oznaczenie oferenta oraz jego adres;
2.       adres nieruchomości, rodzaj i położenie lokalu, jego strukturę, powierzchnię użytkową  

i mieszkalną oraz położenie i powierzchnię pomieszczeń pomocniczych;
3.       stawkę czynszu za wynajem 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu miesięcznie;
4.       oświadczenie, że oferent zawrze z Gminą Raszyn umowę najmu do dnia 31 grudnia 2022r.;
5.       podpisany przez oferenta protokół określający stan techniczny lokalu i stopień zużycia 

znajdujących się w nim instalacji i urządzeń, stanowiący integralną część regulaminu wraz 
z informacją o stanie technicznym budynku, w którym znajduje się lokal objęty ofertą wraz 
oświadczeniem oferenta, iż lokal znajduje się w dobrym stanie technicznym;

6.        aktualny na dzień złożenia oferty odpis z Księgi Wieczystej nieruchomości;
7.       dokument potwierdzający prawo do dysponowania nieruchomością;
8.       oświadczenie oferenta, że zapoznał się z regulaminem przetargu, projektem umowy najmu, 

protokołu określającego stan techniczny lokalu i stopień zużycia znajdujących się w nim 
instalacji, urządzeń i przyjmuje ich warunki bez zastrzeżeń;

9.       oświadczenie o wyrażeniu zgody na przetwarzanie danych osobowych, spełniające 
przesłanki art. 23 i art. 27 ustawy o ochronie danych osobowych;

10.    datę sporządzenia oferty;
11.    podpis oferenta lub jego pełnomocnika. W przypadku działania przez pełnomocnika należy 

załączyć oryginał pełnomocnictwa bądź jego odpis poświadczony przez notariusza.
Oferta może obejmować więcej niż jeden lokal.
Miejsce składania ofert:
oferty w zaklejonych kopertach należy składać w kancelarii Urzędu Gminy w Raszynie 
(pokój nr 15, parter)
Termin składania ofert: do dnia 06.12.2019 r. – do godziny 15:30.
Termin rozstrzygnięcia postępowania: 16.12.2019 r.
Składający ofertę winien zapoznać się z regulaminem postępowania  na wynajem przez Gminę 
Raszyn lokali od innych właścicieli nieruchomości, stanowiący załącznik Nr 1 do Zarządzenia 
Nr 166/2019 Wójta Gminy Raszyn z dnia 28 października 2019 r.w sprawie regulaminu 
postępowania  oraz powołania komisji do wyboru ofert na wynajem przez Gminę Raszyn lokali 
od innych właścicieli nieruchomości a także projektem umowy najmu zawieranej pomiędzy 
Gminą Raszyn a oferentem, stanowiącym załącznik Nr 2 do niniejszego zarządzenia. Złożenie 
oferty jest jednoznaczne z przyjęciem warunków regulaminu.
Szczegółowych informacji dotyczących postępowania udzielają pracownicy Referatu Ochro- 
ny Środowiska i Gospodarki Komunalnej – pokój nr 206, 207A , telefon (22) 701 79 15 lub  
(22) 701 79 10.
Pliki do pobrania znajdują się na stronie internetowej urzędu Gminy Raszyn – bip.raszyn.pl:

• Zarządzenie Nr 166/2019 Wójta Gminy Raszyn z dnia 28 października 2019r.
• Formularz oferty

Andrzej Zaręba, Wójt Gminy Raszyn

Dominik Wania
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nadzwyczajna sesja rady 
Miasta Pruszkowa obfitowała  
w dyskusje na temat 
wieloletniej prognozy 
finansowej. radni zagłosowali 
przeciw wprowadzeniu  
nowych zadań do dokumentu.            

w ubiegłą środę w jednej z sal 
Urzędu Miasta spotkali się 

radni, władze miasta i mieszkańcy. o 
zwołanie sesji wnioskował prezydent 
Paweł Makuch. Jednym z punktów było 
podjęcie uchwały w sprawie wprowa-
dzenia zmian w wieloletniej progno-

zie finansowej na lata 2019-2033. we 
wspomnianym punkcie znalazł się rów-
nież wniosek o niewpisywanie nowych 
zadań do dokumentu. – Jeśli państwo 
nie przyjmą tego projektu wieloletniej 
prognozy finansowej, w budżecie na 
2020 r. nie znajdą się takie inwestycje 
jak przebudowa targowiska miejskiego 
przy ul. komorowskiej, przebudowa ul. 
3 Maja (od torów PkP do ul. ciechanow-
skiej – przyp. red.). wydaje mi się, że to 
też jest dosyć istotna inwestycja, która 
mogłaby się rozpocząć w roku 2020 od 
projektowania i moglibyśmy ją w tym 
momencie rozpisać w czasie. tak jak ul. 
Stalowa, zrealizowana w kilka miesięcy. 
Ul. 3 Maja również na takie nakłady in-

westycyjne zasługuje. Budowa bardzo 
istotnej dla Malich ul. Dolnej, od torów 
wkD do al. Jerozolimskich, w kontek-
ście przyszłorocznej inwestycji, która 
znajdzie się w projekcie budżetu. cho-
dzi o łącznik ul. Dolnej z ul. Piastowską 
– przedstawiał konrad Sipiera, zastępca 
prezydenta Pruszkowa. – również do 
budżetu na 2020 r. planowaliśmy prze-
budowę ul. Lipowej, od ul. kraszewskie-
go do skweru ZtL Pruszkowiacy. Było 
wiele wniosków mieszkańców z tego 
rejonu, aby upłynnić ruch, zwiększyć 
ilość miejsc parkingowych. to zadanie 
również nie znajdzie się w tym budże-
cie. Przed nami bardzo ważna inwe-
stycja – budowa wiaduktu w ciągu ul. 

Grunwaldzkiej. Dlatego tutaj również 
chcieliśmy wprowadzić do wieloletniej 
prognozy finansowej zadanie, które 
umożliwiłoby nam rozbudowę infra-
struktury drogowej i właśnie ul. Grun-
waldzkiej – dodawał.

wiceprezydent Sipiera wspomniał 
również o planach budowy nowej sie-
dziby urzędu. – Jeszcze jeden przykład. 
Dla niektórych jest to na pewno temat 
kontrowersyjny, natomiast odważne 
decyzje w pewnym momencie trzeba 
podejmować. Pięknym przykładem, jak 
potrzebna jest nowa siedziba Urzędu 
Miasta, są warunki, w jakich dziś się 
spotykamy. Pomijam to, że my i pań-
stwo radni siedzimy jak siedzimy, ale 
mieszkańcy nie mają w tym momencie 
możliwości, aby zasiąść w godnych wa-
runkach i przysłuchiwać się sesji. Mamy 
budynek, który jest z lat 40., sklejony 
z dwóch budynków. nigdy nie będzie 
dostosowany do potrzeb osób niepełno-
sprawnych. Budynek z archiwum, które 
jest zalewane co jakiś czas. w zalece-
niach kontrolnych ma demontaż bal-
konów, termomodernizację, wymianę i 
naprawę dachu. Były plany i przymiarki, 
żeby przenieść ten budynek do centrum 
Dziedzictwa kulturowego, natomiast 
po rozmowach i dokładnym zweryfiko-
waniu tych możliwości odstąpiliśmy od 
tego. Doprowadzilibyśmy do sytuacji, że 
Urząd Miasta mieściłby się w budynku, 
który nie jest do tego przystosowany – 
przedstawiał sytuację konrad Sipiera. 
należy dodać, że nowy urząd miałby 
znaleźć się nieopodal istniejącego bu-
dynku.

Plany to jedno, a rzeczywistość to 
drugie. radni wyrazili swoje zdanie 
na temat przedstawionych propozycji. 

nie wszystkim się one spodobały. – na 
dzień dzisiejszy żaden z radnych nie 
zna założeń budżetowych na rok 2020. 
Przed nami leży katalog inwestycyjny, 
który prawdopodobnie w 100% będzie 
odbiciem tego, co będzie wpisane w bu-
dżecie inwestycyjnym. Przynajmniej z 
tych zadań, które są wymienione na 
2020 r. – mówił radny karol chlebiński. 
– My tutaj widzimy kawałek budżetu. 
nie widzimy nakładów, które będziemy 
musieli ponieść na oświatę – zaznaczał. 

radni zwracali uwagę, że ważniej-
sze niż budowa nowej siedziby urzędu 
może być uwzględnienie innych potrzeb 
mieszkańców. Jako przykład podawano 
inwestycje oświatowe w postaci budo-
wy przedszkoli. Głos w sprawie zabrał 
prezydent Paweł Makuch. – to, co znaj-
dzie się w wieloletniej prognozie finan-
sowej na lata 2019-2033, to są pewnego 
rodzaju plany, nad którymi będziemy 
dyskutować. ktoś powie: budowa nowej 
siedziby Urzędu Miasta. Drodzy pań-
stwo, my musimy w ciągu wieloletniej 
prognozy, do 2033 roku, dojrzeć do tej 
decyzji – wyjaśniał prezydent Pruszko-
wa. – Musimy gdzieś zarysować pewne-
go rodzaju realia, że coś takiego może 
w naszym mieście powstać – podkre-
ślał Paweł Makuch i zwracał uwagę na 
możliwość modyfikacji. – Przyjmując 
budżet i wieloletnią prognozę finanso-
wą, można w ciągu roku budżetowego 
robić zmiany – mówił prezydent miasta 
Pruszkowa.

ostatecznie radni opowiedzieli się 
przeciw wprowadzeniu nowych zmian 
do wieloletniej prognozy finansowej. 
12 było przeciw, 9 za, zaś jedna osoba 
wstrzymała się od głosu.

Artur Szpuda

Brak nowych zadań

 Sesja odbyła się 6 listopada
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Dotkliwa porażka Znicza 
Pruszków. w 17. kolejce ii ligi 
piłki nożnej żółto-czerwoni 
zostali rozbici przez widzew 
łódź 0:6.            

P ruszkowski zespół nie przypomina 
drużyny z początku sezonu, kiedy 

znajdował się w górnej części tabeli. 
obecnie Znicz zajmuje 11. pozycję w 
tabeli. Żółto-czerwoni przegrali ósme 
spotkanie w sezonie, w tym piąte na 
własnym stadionie. w 15. kolejce Znicz 
poniósł porażkę u siebie z Górnikiem 
Polkowice 2:4. Gospodarze przegrywa-
li 0:3, ale podjęli walkę, jednak rywale 
byli silniejsi. Minęły dwa tygodnie i do 
Pruszkowa przyjechał widzew.

łódzkiego klubu nikomu nie trzeba 
przedstawiać. widzew to czterokrotny 

mistrz Polski i zdobywca Pucharu Pol-
ski. klub z piękną historią, w którego 
barwach grało wielu wybitnych zawod-
ników. obecnie widzew ma jeden cel – 
awans. Zespół przed sezonem przepro-
wadził ciekawe transfery. w łodzi gra 
jeden z najbardziej bramkostrzelnych 

graczy w historii ekstraklasy – Marcin 
robak, a także znani Mateusz Możdżeń, 
Przemysław kita czy wojciech Pawłow-
ski. Piłkarzy Znicza czekało więc nie-
zwykle trudne zadanie. 

Zespół z Pruszkowa do rywalizacji 
przystępował z nowym trenerem. na 

stanowisku pierwszego szkoleniowca 
doszło do zmiany – andrzeja Prawdę 
zastąpił Piotr Mosór. wcześniej pro-
wadził m.in. hutnika warszawa, Świt 
nowy Dwór Mazowiecki, Legionovię Le-
gionowo i Unię warszawa. w debiucie 
45-latek miał zmierzyć się z widzewem, 
którego barwy reprezentował podczas 
kariery piłkarskiej. Dodatkowa moty-
wacja, ale i wyzwanie, aby wydźwignąć 
pruszkowski zespół z kryzysu.

nic nie zapowiadało, że 10 listopa-
da w Pruszkowie rozegra się piłkarski 
dramat. Początkowo gospodarze pre-
zentowali się solidnie, czego dowodem 
były sytuacje podbramkowe. widzew 
wyglądał dość ospale. w 25. minucie 
drugą żółtą kartkę otrzymał piłkarz Zni-
cza Marcin Bochenek. to wydarzenie 
miało wymierny wpływ na obraz sytu-
acji na boisku. Goście zaczęli poczynać 
sobie coraz odważniej. w 41. minucie 
widzew wyszedł na prowadzenie po 
golu adama radwańskiego.

Druga połowa to festiwal strzelecki 
w wykonaniu przyjezdnych. w 49. mi-
nucie wynik spotkania podwyższył Da-
niel tanżyna, który najlepiej zachował 
się w zamieszaniu po rzucie rożnym. 
chwilę później z jedenastu metrów 
trafił Marcin robak. łodzianie czuli 
się pewnie i nie zamierzali się zatrzy-
mywać. Piotr Misztal jeszcze trzy razy 
wyciągał piłkę z siatki. kolejne bramki 
zdobywali rafał wolsztyński, christop-
her Mandiangu oraz ponownie robak.

Znicz Pruszków przegrał czwarty 
mecz z rzędu. Sytuacja żółto-czerwo-
nych nie jest dramatyczna, ale nad strefą 
spadkową ekipa Piotra Mosóra ma tylko 
pięć punktów przewagi, zatem trzeba 
mieć się na baczności i zdobywać punk-
ty. Szansa na przełamanie już 17 listo-
pada o 13.05. Znicz zagra u siebie z GkS 
katowice.

Artur Szpuda

SPORT

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

w 8. kolejce Superligi  
w tenisie stołowym Dartom 
Bogoria Grodzisk Mazowiecki 
pokonała Lotto Zooleszcz 
Gwiazdę Bydgoszcz 3:1.            

Mistrz Polski nie zwalnia tempa. 
Bogoria wygrała siódmy mecz w 

sezonie, na koncie ma jedną porażkę. 
w czołówce panuje ścisk, bo oprócz 
grodziszczan, 20 punktów ma również 
kS Dekorglass Działdowo. oczko mniej 
na swoim koncie zapisały ekipy energa 
Manekin toruń oraz PkS kolping Frac 
Jarosław. taka sytuacja to gwarancja 
emocji w kolejnych spotkaniach. 

wracając do pojedynku Bogorii z 
zespołem z Bydgoszczy, wszystko zaczę-
ło się po myśli gospodarzy. Masaki yos-
hida zmierzał po zwycięstwo w starciu 
z arturem Grelą. Gracz Bogorii wygrał 
dwie partie – 11:6 i 11:1, ale w trzeciej 
zawodnik gości doszedł do głosu. Zrobi-
ło się gorąco, ale tylko na chwilę. czwar-
ta odsłona pod dyktando yoshidy – 11:5. 
Dobrze mecz z asuką Machi rozpoczął 
Marek Badowski – 11:7. w kolejnych 

setach polski tenisista nie poradził so-
bie z rywalem w końcówkach. Machi 
wygrywał na przewagi do 10, 15 oraz 
11 i tym samym doprowadził do remisu 
w spotkaniu.

chwilę później zrobiło się groźnie, 
bo Pavel Sirucek przegrał pierwszą 
odsłonę w pojedynku z Viacheslavem 
Burovem 6:11. Potem czech pokazał 
charakter i nie pozwolił rywalowi na 
zbyt wiele. w trzeciej partii gracz Bogo-
rii wygrał do 2. czwarty set zacięty, ale 
triumfował Sirucek – 13:11. kropkę nad 
„i” postawił yoshida. co prawda gracz 

Bogorii przegrał z Machim do 9, ale w 
kolejnych partiach triumfował do 4 i 8.

warto również wspomnieć o naj-
nowszym rankingu Międzynarodowej 
Federacji tenisa Stołowego. awans z 
116. miejsca na 95. zanotował Marek 
Badowski. na 35. pozycji znalazł się Pa-
nagiotis Gionis, zaś Pavel Sirucek na 50.

Artur Szpuda

Siódme zwycięstwo

Znicz przegrał czwarty mecz z rzędu
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Druga połowa to festiwal 
strzelecki w wykonaniu 

przyjezdnych

Znicz rozbity

Masaki Yoshida
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kropkę nad "i"  
postawił yoshida

\\\ PIASTÓW

trwają rozgrywki i ligi kobiet. 
Po 10. kolejkach Piastovia 
Piastów zajmuje 5. miejsce,  
zaś kS raszyn – 10.        

P iłka nożna kobiet zyskuje coraz 
większą popularność. Panie chęt-

nie wybiegają na boisko i walczą o li-
gowe punkty. w i lidze mamy swoich 
przedstawicieli z regionu – Piastovię 
Piastów i kS raszyn. 

Sprawdzamy, jak wygląda sytuacja 
w tabeli i ligi. Piastovia Piastów zajmu-
je 5. miejsce z dorobkiem 19 punktów. 
Dotychczas ekipa z Piastowa wygrała 
sześć spotkań, jedno zremisowała i trzy 
przegrała. Zawodniczki z raszyna zdo-
były osiem oczek – po dwa zwycięstwa 
i remisy oraz sześć porażek.

w 10. kolejce raszyn i Piastów spot-
kały się w bezpośrednim starciu. 27 
października ze zwycięstwa 1:2 cieszyły 
się zawodniczki Piastovii. Przyjezdne 
wyszły na prowadzenie za sprawą anny 
Goś, wyrównała oliwia czarnocka, ale 
ostatnie słowo należało do Beaty cabaj.

17 listopada odbędzie się 11. kolej-
ka i ligi. kS raszyn zagra na wyjeździe z 
aP kotwicą kołobrzeg, zaś Piastovia po-
dejmie u siebie zespół Medyka ii konin.

Artur Szpuda

Kobieca piłka

KS Raszyn – Piastovia 1:2

\\\ PRUSZKÓW

remigiusz Gołębiowski  
planuje udział w mistrzowskich 
zawodach, w których 
zapowiada walkę o medale.  
aby wziąć w nich udział, 
potrzebuje wsparcia 
finansowego. Liczy się każdy 
grosz!            

S ą dyscypliny, które przyciągają 
sponsorów i zawodnicy nie muszą 

martwić się o wyjazdy czy sprzęt. nie 
dotyczy to jednak wszystkich. Są sporty, 

które dopiero raczkują i trzeba dokła-
dać wszelkich starań, aby wziąć udział 
w zawodach. tak jest w przypadku re-
migiusza Gołębiowskiego, który zajmu-
je się pływaniem ekstremalnym. naj-
prościej mówiąc – wskakuje do wody i 
ściga się w lodowatych temperaturach.

trzeba jednak przyznać, że Gołę-
biowski robi to znakomicie. w 2018 
roku trener UkS kapry-armexim Prusz-
ków zdobył podczas mistrzostw świata 
w pływaniu lodowym w Murmańsku 
złoty medal na 50 metrów w stylu do-
wolnym i 50 metrów w stylu klasycz-
nym oraz w sztafecie 4x50 metrów w 

stylu dowolnym. na dokładkę zdobył 
srebro w sztafecie 4x250 metrów. Z 
kolei w rywalizacji na dystansie 1 ki-
lometra Gołębiowski uplasował się na 
ósmym miejscu.

Pływanie ma we krwi. Z wodą Gołę-
biowski przyjaźni się od najmłodszych 
lat. Ma na swoim koncie medale zawo-
dów open water Masters w olsztynie, 
wygrał również 10-kilometrowy ma-
raton w jeziorze Sława. nie spoczywa 
jednak na laurach i chce podejmować 
kolejne wyzwania. teraz zbiera środki, 
aby wystartować w trzech zawodach: 
mistrzostwach świata w pływaniu lo-
dowym w Słowenii, Pucharze Świata w 
chinach oraz Pucharze Świata w Szwe-
cji. imprezy odbędą się w miesiącach 
styczeń-marzec 2020. to nie wszystko. 
Gołębiowski planuje również zorga-
nizowanie jednego z najtrudniejszych 
wyzwań w karierze, czyli ice Mile. – w 
pierwszej kolejności, jak tylko woda 
będzie miała poniżej 5°c, w Pruszko-
wie chcę zorganizować przepłynięcie 
ice Mile. Potem Puchary Świata i mi-
strzostwa świata – podkreśla remigiusz 
Gołębiowski.

Środki na starty zawodnika zbiera-
ne są pod adresem:  zrzutka.pl/kawhth.

Artur Szpuda

Ekstremalne pływanie

Zawodnik mierzy w kolejne medale
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DAM PRACĘ 

Do pracy w kwiaciarni w Konstancinie 
tel. 606 10 59 22 

Zatrudnimy Kasjera-Sprzedawcę  
w Delikatesach w Józefosławiu  
tel. 660-950-975

Do Biura 1/3 etat g.CV@vp.pl

Poszukujemy pracowników  
do pakowania płyt DVD w Piasecznie. 
Praca od zaraz Kontakt 500 605 102  
lub 506 229 588 

Baniocha- produkcja dla kobiet  
i mężczyzn 725 258 529 

Zatrudnię kucharzy i pomoce kuchenne. 
Praca w Konstancinie Jeziorna.  
504-180-430 

Drukarnia zatrudni operatorów  
maszyn sztancujących  

Miejsce pracy: Nadarzyn /k. Warszawy 
Wysokie zarobki! tel. 514-522-945 

Pilnie zatrudnię pracowników  
budowlanych. Warszawa i okolice.  
Tel. 691 024 183

Praca dla murarzy. zakwaterowanie.  
Piaseczno i okolice. Tel. 665 183 980 

Przyjmę pracownika fizycznego  
z doświadczeniem do skupu złomu  
w Baniosze. 514310146

Praca w delikatesach z innej Wsi, 
Józefosław Wilanowska 11 lok 2  
Tel. 606-949-956

zatrudnię mężczyznę - magazynier/
kierowca. wymagane prawo jazdy, mile 
widziane uprawnienia na wózek  
widłowy. piaseczno. tel. 506 948 308 

Zatrudnię fryzjerkę 3000 zł + procent, 
tel. 501 143 827

Sklep spożywczy zatrudni ekspedientkę, 
tel. 602 126 840

Firma produkująca z blachy i rur zatrud-
ni: ślusarza i pracownika do prac fizycz-
nych. e-mail:casmet-system@wp.pl,  
tel. 602 253 180

Dekarza zatrudnię, tel. 601 372 385 

USŁUGI 

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew. 
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Anteny TV, SAT. Konfiguracja i naprawa 
sprzętu RTV zadzwoń 501 700 315

Pracownia Tapicerska  
tel. 502-908-661 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046

Docieplanie Budynków. Solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572

PRANIE-CzYSzCzENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY.  
600 421 203

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26

Docieplanie poddaszy pianą pur  
tel. 607 378 288

Wylewki Tynki agregatem  
tel. 607 378 288

Kominiarz tel. 500 214 632 

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Tynki maszynowe 533125444

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480

Oczyszczanie działek, ogrodnicze, wywóz 
gałęzi 519874891

Ekipa murarzy przyjmie zlecenie  
na budowę domów w sezonie 2020.  

Tel. 665 183 980 

Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia,  
tel. 501 299 360 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581 

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Naprawa pralek, tel. 602 322 951  

SPRZEDAM 

Sosna opałowa, tel. 791 394 791

KUPIĘ 

Ostoya za gotówkę lub na aukcje:  
obrazy, brązy, militaria, zegary,  
design, art deco. Skup: monet, sreber, 
platerów, odznaczeń, wyr. złotych. 
 aukcje@ostoya.pl  tel. 22 839 24 06. 
Gen. Zajączka 8 W-wa  

Firmę - każda opcja 720908080

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418 

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup Aut Gotówka do ręki  
tel. 502 467 070 

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup aut 2002-2020r. 505 530 300 

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

Poszukuję do wynajęcia małej kawalerki 
lub pokoju w Piasecznie dla 2 osób  
tel. 508 848 599

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-os 480 Para 300/Os + Licz 577886988 

Magazyny w Antoninowie,  
ochrona całodobowa, tel. 604 470 270, 
604 470 370   

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

SPRZEDAJESZ NIERUCHOMOŚĆ?  
LICENCJONOWANY POŚREDNIK POMOŻE 
515 200 008   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM 

Sprzedam 2-pokojowe mieszkanie  
na ul. Staszica 42 w Piasecznie.  
tel. 601 328 487.

działka budowlana w pruszkowie  
– 585m przy ul. Żbikowskiej/ 
przy potoku (180.000,00 zł)  

o atrakcyjnym kształcie (prostokąt 
29,5m x 20m) i lokalizacji.  
cicha okolica zabudowy  

jednorodzinnej i terenów zielonych  
w bliskości zjazdu z autostrady a2  
do warszawy. istnieje możliwość  

sprzedaży razem z działkami  
sąsiadującymi (łącznie aż do 2.340m). 

Telefon: 0 601 532 534

Działki budowlane Prażmów,  
tel. 602 770 361

bezpośrednio sprzedam  
działkę 715 m2 w zalesiu dolnym  

tel. 501 156 766

NAUKA 

Matematyka tel. 664 438 144

ZDROWIE 

„sezam” sklep zielarsko-medyczny  
i zdrowa żywność piaseczno  

ul. czajewicza 1- róg nadarzyńskiej  
tel. 506 76 74 74

Psychoterapia - 660 565 007,  
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

Leczenie pijawkami, Runów  
ul. Solidarności 49, tel. 516 172 275

FINANSE 

Kredyty bez BIK .690-016-555 

Kredyty bankowe dla emerytów,  
rolników, pracowników, firm, 10 000 kr.  
- rata od 139 zł. 50 000 kr. - rata  
od 697 zł. T. 574 522 165

POŻYCZKA NA WYCIĄGNIECIE RĘKI  
TELEFON 5068-05068 

OGŁOSZENIA

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE

Burmistrz Grodziska Mazowieckiego informuje, że na tablicy  
ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Grodzisku Mazowieckim przy ul. 
Kościuszki 32A oraz na stronach internetowych www.grodzisk.pl  
i www.bip.grodzisk.pl zostały umieszczone wykazy z dnia  
12.11.2019 r. dotyczące:

1) nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia, mianowicie:                       
- wykaz dotyczący części działki nr ew. 40/1 o pow. 0,0045 ha położonej  
przy ul. Cichej w Grodzisku Mazowieckim, w obrębie nr 0042-42;
- wykaz dotyczący części działki nr ew. 14/3 o pow. 0,0331 ha położonej  
przy ul. Nadarzyńskiej w Grodzisku Mazowieckim, w obrębie nr 0061-61;
2) nieruchomości lokalowych przeznaczonych do wynajmu, mianowicie:
- wykaz dotyczący gminnego lokalu użytkowego nr 3 o pow. użytkowej  
23,17 m2 zlokalizowanego w pawilonie usługowo-handlowym znajdują- 
cym się na terenie Targowiska Miejskiego w Grodzisku Mazowieckim, przy  
ul. Montwiłła.

 

oBWiEszCzEniE staRosty PRUszkoWskiEGo
o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach  

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1474) 
zawiadamiam, że dnia 10.04.2019 r. została wydana decyzja nr 5/2019 o zezwoleniu  
na realizację inwestycji drogowej obejmującej budowę ul. Długosza (droga gminna 
klasy L) w Pruszkowie na odcinku od ul. nałkowskiej do granicy miasta z Piastowem  
na działkach nr ew.: 114/6, 346 (346/1, 346/2, 346/3), 115/3 (115/4, 115/5), 347 (347/1, 
347/2), 344/1, 127/1, 119 (119/1, 119/2, 119/3), 132/23 obręb 07 w Pruszkowie, działce  
nr ew. 429/5 obręb 01 w Piastowie i działce nr ew. 466/1 obręb 03 w Piastowie.
W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki 
przed podziałem, w nawiasie numery działek po podziale. Numery działek objętych liniami 
rozgraniczającymi teren (nowy przebieg drogi) zostały oznaczone pogrubioną czcionką.
nieruchomości przeznaczone pod pas drogi gminnej:
obręb 07 w Pruszkowie: działki nr ew.: 114/6, 115/4 (działka powstała z podziału  dz. nr ew. 
115/3), 119/2 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 119), 127/1, 132/23, 344/1, 346/2 (dział- 
ka powstała z podziału dz. nr ew. 346), 347/2 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 347).
nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone w związku  
z planowaną inwestycją drogową: 
obręb 07 w Pruszkowie: działka nr ew.: 119/1 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 119), 
346/1 (działka powstała z podziału dz. nr ew. 346), 346/3 (działka powstała z podziału dz. 
nr ew. 346), obręb 01 w Piastowie: działka nr ew.: 429/5, obręb 03 w Piastowie: działka 
nr ew.: 466/1.

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach 
pracy urzędu po wcześniejszym umówieniu telefonicznym: poniedziałek 8:00-18:00, wto- 
rek i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00 (środa – dzień uzgodnień międzywydziało- 
wych), w Wydziale Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie; ul. Drzymały 30,  
05-800 Pruszków, pokój nr 104 (I piętro), tel.: 22 738-14-77.  
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